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BRM.0012.18.5.2016 

 

 

PROTOKÓŁ Nr 15/2016 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży 

odbytego w dniu  18 maja 2016 r. 

pod przewodnictwem Pana Rafała Lewandowskiego 

– Przewodniczącego Komisji 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za – 4 i przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 1  

 

Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przewodniczący  zaproponował  plan  pracy Komisji Sportu i Młodzieży na  

II półrocze 2016 r.  

Na wrzesień: 

-  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze  

2016 r.   

- Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie wakacji 

(posiedzenie w OSiR). 

Na październik: 

-  Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2016 r.  

Na listopad: 

-  Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. 

-  Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 

Na grudzień: 

- Oferta sportowo-rekreacyjna OSiR-u na okres ferii świątecznych i zimowych 

2016/2017. 
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Punkty stałe: 

-  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 -  Sprawy bieżące. 

Czy są inne propozycje? Nie ma innych propozycji. Przystępujemy do 

głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy 

Komisji Sportu i Młodzieży na II półrocze 2016 r.  

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Ad. 2 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

Ad. 3 

 

Sprawy bielące. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym zaproponować dwa wnioski do budżetu Miasta na 2017 rok. 

Pierwszy wniosek dotyczy zwiększenia środków finansowych na stypendia 

sportowe z 20 000 złotych, do 30 000 złotych. 

Drugi wniosek dotyczy zwiększenia środków dla Stowarzyszeń sportowych  

z 400 000 złotych do 500 000 złotych. 

Kto z członków Komisji jest za pierwszym wnioskiem? 

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Pierwszy wniosek uzyskał poparcie Komisji. 

 

Kto z członków Komisji jest za drugim wnioskiem? 

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Drugi wniosek uzyskał poparcie Komisji. 

Wnioski stanowią załącznik nr 4  do protokołu. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 9
00

 do godz. 9
35

. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Młodzieży  

 

Rafał Lewandowski 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 

 

 


